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1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de commissievergadering om 13.45 uur en heet alle aanwezigen welkom. 
De vergadering vindt vanwege de Coronamaatregelen online plaats. De regels die gelden voor 

60 de digitale vergaderorde, worden toegelicht. De namen van alle deelnemers worden door de 
voorzitter genoemd. Het quorum is aanwezig.
De ontslagbrief van gedeputeerde Van der Hoek is kort geleden via e-mail aan PS 
toegestuurd. 
Deze kunt u betrekken bij agendapunt 6b.

65 Het aangekondigde werkbezoek met het oog op de actualisatie van het cultuurbeleid dat 
gepland stond voor 11 mei a.s., wordt waarschijnlijk verschoven naar maandag 7 september 
a.s. Deze datum zal t.z.t. bevestigd worden door de griffie. 

2. Vaststelling van de agenda, verslag van de vorige vergadering, strategische agenda en 
70 moties- en toezeggingenlijsten

De voorzitter constateert dat de agenda ongewijzigd wordt vastgesteld. Dat geldt ook voor 
het verslag, dat ongewijzigd wordt vastgesteld. De motie- en toezeggingenlijst wordt 
goedgekeurd. 

75 2.a. Vooruitblik op de komende vergadering a.d.h.v. strategische agenda
De voorzitter meldt dat de strategische agenda door de griffie volledig is bijgewerkt en vorige 
week dinsdag online is geplaatst.

Dhr. Carton (PvdA) pleit ervoor om de strategische agenda continu te updaten. 
80

Ines Kostiç (PvdD) kondigt een discussienota aan over het in lijn brengen van het economische 
beleid met de uitdagingen van de 21e eeuw.  
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De voorzitter meldt dat eventuele opmerkingen over de strategische agenda aan de griffie 
85 toegestuurd kunnen worden.

Ines Kostiç (PvdD) is blij dat voor de Europese agenda het BOB-model wordt voortgezet, want 
deze strategie wordt cruciaal met het oog op de uitdagingen die iedereen te wachten staan. 
Het is belangrijk om bij alle onderwerpen die spelen op Europees niveau, technisch volledig 

90 up to date te zijn, zodat te zijner tijd op goede wijze kan worden gediscussieerd over de 
startnotitie. De provincie werkt mee aan de cruciale nationale plannen die momenteel worden 
opgesteld als onderdeel van het nieuwe gemeenschappelijke landbouwbeleid en levert dit jaar 
tevens een bijdrage aan het comité van de regio’s over de Europese ‘Van Boer tot Bord 
strategie’, allemaal cruciaal voor het voedsel- en landbouwbeleid. De PvdD stelt voor om 

95 voordat met de startnotitie wordt gestart, een aantal technische briefings over cruciale 
onderwerpen, de Europastrategie en de wet- en regelgeving te organiseren. Zij verzoekt om 
steun van de overige fracties voor dit voorstel. 

De voorzitter meldt dat aan het begin van deze periode al een technische briefing heeft 
100 plaatsgevonden. De commissieleden worden verzocht in de chat van het digitale 

vergadersysteem aan te geven of zij akkoord gaan met het voorstel van de PvdD. De 
voorzitter constateert dat alle fracties en GS met dit voorstel instemmen. De griffie zal de 
technische briefing organiseren, waarschijnlijk in september. 

105 3. Rondvraag gedeputeerde Stigter en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 
aangelegenheden en Europa

De voorzitter meldt dat gedeputeerde Stigter niet aanwezig is. Er zijn vooraf geen vragen 
ingediend en er zijn ter vergadering geen aanvullende vragen. 

110
4. Rondvraag portefeuille dhr. Van der Hoek en terugkoppeling deelname 

gemeenschappelijke aangelegenheden en Europa

De voorzitter meldt dat de rondvragen vooraf zijn toegestuurd door de PvdD over het besluit 
115 van GS om de MIT-regeling vast te stellen en het subsidieplafond op 5,76miljoen euro van 

agendapunt 11.a en door GL over het toezicht op gemeentefinanciën in Coronatijden. 

Gedeputeerde Van der Hoek stelt voor om de vragen schriftelijk aan te leveren en te 
beantwoorden, want via de chat kost dat veel tijd.  

120
Ines Kostiç (PvdD) en dhr. Dulfer (GL) gaan hiermee akkoord. 

Dhr. Ghazi (DENK) vraagt hoe tijdens de Coronacrisis wordt omgegaan met de financiën en de 
subsidies. Worden alle subsidies nog uitgekeerd of zijn hier aanpassingen in doorgevoerd? 

125 Hoe ziet het beleid hieromtrent eruit? 

De voorzitter meldt dat deze vraag aan gedeputeerde Stigter wordt toegestuurd zodat hij 
schriftelijk kan reageren. 
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130 De voorzitter constateert dat de ontslagbrief van de heer Van der Hoek vandaag is ontvangen, 
dus dit is de laatste commissievergadering waaraan hij deelneemt. Zij bedankt gedeputeerde 
Van der Hoek namens de gehele commissie en griffie voor de prettige samenwerking over de 
afgelopen jaren en wenst hem veel succes in het ambt van burgemeester van Schouwen-
Duiveland.  

135
Gedeputeerde Van der Hoek had graag persoonlijk met de leden willen spreken, maar hopelijk 
lukt dat later in het jaar nog een keer. Hij wenst iedereen veel gezondheid toe. 

5. Inspreekhalfuur over onderwerpen die niet op de agenda staan, maar wel tot de 
140 portefeuille van de commissie behoren

De voorzitter constateert dat niemand zich heeft aangemeld om in te spreken. 

6. B-agenda Openbare orde en Veiligheid, Integriteit, Internationale Betrekkingen, Public 
145 Affairs, Communicatie, Concern Control, Juridische Zaken, Archief, PS- en GS-zaken 

(EFB-onderwerpen portefeuille CdK)
6.a. Projectverantwoording: Versterking Kwaliteit & Integriteit Lokaal Bestuur 
Ondermijning en Weerbaarheid

150 De voorzitter meldt dat GL heeft verzocht om in discussie te gaan over versterking van de 
kwaliteit en integriteit en weerbaarheid van het lokaal bestuur met het oog op de bedreiging 
voor de rechtstaat door ondermijning.   

Dhr. Dulfer (GL) refereert aan het gesprek met de CdK in het najaar van 2019 over 
155 ondermijning. Dit project wordt ondersteund door veel partijen. In het coalitieakkoord staat 

vermeld dat ondermijning consequenties heeft voor het fundament van de democratische 
rechtsorde en ook het kabinet is voornemens extra inspanningen te leveren. GL deelt de 
analyse waarin geconcludeerd wordt dat de provincie een rol speelt bij het voorkomen van 
ondermijning, met name door ondersteuning van kleine gemeenten voor welke het lastig is 

160 om deze problemen op adequate wijze tegemoet te treden. Het voorstel voor 2020 vormt de 
basis voor de activiteiten in 2020 van het nieuwe team. Dat is een beetje teleurstellend omdat 
de CdK nog niet uitgebreid over dit onderwerp heeft gesproken met de commissie en het 
voorstel op de C-agenda heeft geplaatst. Bovendien is het voorstel weinig concreet en 2020 is 
al bijna op de helft. Wat heeft de CdK concreet voor ogen en is het nieuwe team al aan het 

165 werk en zo ja, wat doen zij precies? 

Mw. Kuiper (CDA) constateert dat voor de provincie de rol van facilitator en verbinder in deze 
problematiek goed past en dat de focus ligt op het faciliteren en stimuleren van innovatieve 
initiatieven. Goed dat de provincie onderkent dat er al vele kennispartners zijn en dat daar 

170 niet de toegevoegde waarde voor de provincie ligt. Uit de projectverantwoording blijkt dat is 
ingezet op een breed scala van vormen van ondersteuning en er is een doorkijk gegeven naar 
de activiteiten voor 2020. Het CDA kan zich vinden in de gekozen rol door de provincie bij de 
aanpak van ondermijning in Noord-Holland. De provincie kan vanuit haar bovengemeentelijke 
en bovenregionale positie een uitstekende rol vervullen als adviseur, verbinder en co-financier 

175 zonder verantwoordelijkheden over te nemen. Men heeft er vertrouwen in dat de CdK hier op 
een goede wijze, passend bij de rol van de provincie, inhoud en uitvoering aan zal geven.
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Dhr. Beving (50plus/PvdO) heeft een aantal vragen. In het voorstel ontbreekt aandacht voor 
cybercriminaliteit en aanvallen en interne en externe datalekken. Hoe gevoelig is de provincie 

180 hiervoor? Sommige gemeenten zetten stevig in op het voorkomen van ondermijning bij 
vastgoedtransacties. De vraag is of de regel dat strategische locaties pas verkocht mogen 
worden na instemming van de betreffende gemeente, in Noord-Holland ingevoerd kan 
worden.

185 Mw. Bezaan (PVV) is van mening dat het een goede zaak is dat er een provinciale bijdrage 
blijft inzake de aanpak van ondermijning. Ook de PVV is de mening toegedaan dat de 
provincie door de gemeentegrens overstijgende focus onder andere gemeenten aan elkaar 
kan verbinden om best practices uit te wisselen en een “waterbedeffect” tegen te gaan. Tevens 
is men zeer benieuwd naar de evaluatieresultaten van de QuickScans in de gemeenten Velsen, 

190 Hoorn en Den Helder. Men stemt op hoofdlijnen in met de beknopt geschetste voorstellen van 
het college voor de activiteiten in 2020. Voor de PVV is het omzetten van de subsidiëring van 
innovatiepilots in een structurele regeling niet echt noodzakelijk. Verbinden en faciliteren zijn 
de belangrijkste uitgangspunten van de provinciale bijdrage. Als laatste zou de fractie graag 
zien, indien mogelijk, dat er op korte termijn een memo komt waarin de nu beknopt 

195 geschetste voorstellen wat concreter zijn uitgewerkt. 

Ines Kostiç (PvdD) sluit zich aan bij het CDA. De insteek van de provincie wordt ondersteund, 
maar met een kanttekening, namelijk de noodzaak van meer weerbaarheid tegen scheve en 
ongeoorloofde lobbyactiviteiten. Een gebalanceerde en transparante lobby past bij een 

200 gezonde democratie, maar uit onderzoek blijkt dat sommige groepen met een sterke 
financiële positie een onevenredig stempel kunnen drukken op besluitvorming en het is niet 
inzichtelijk welke partij invloed heeft uitgeoefend. De gedragscode waarnaar verwezen wordt, 
biedt hiervoor onvoldoende waarborgen. Willen de overige fracties het verzoek aan GS 
steunen om in de QuickScan de opdracht om specifieke risico’s van ongeoorloofde/scheve 

205 lobby mee te nemen?

Mw. Kapitein (D66) constateert dat het voorstel dateert van drie maanden geleden terwijl het 
pas vandaag is geagendeerd. Uit de stukken blijkt dat men wacht op de agenda Weerbaar 
Noord-Holland die dit voorjaar zou worden voorgelegd, maar die termijn is al bijna voorbij. 

210 Hoe ziet de informatievoorziening aan PS eruit en is die voldoende vroegtijdig? Het voorstel 
voor activiteiten in 2020 wordt inhoudelijk ondersteund, maar hoe hoog zijn de hiermee 
samenhangende kosten? De provincie moet zich focussen op de provinciale taken en moet 
ervoor waken om taken van gemeenten over te nemen. 

215 De voorzitter meldt dat dit onderwerp al geagendeerd was voor de commissievergadering in 
maart, maar vanwege de afwezigheid van de CdK destijds is het voorstel –met  instemming 
van de hr. Dulfer- doorgeschoven naar vandaag. 

Dhr. Carton (PvdA) is positief over het voorstel met als kernbegrippen gemeentegrens 
220 overstijgend, een miniem niveau van weerbaarheid en een goede informatiepositie. Deze 

begrippen passen bij de rol en activiteiten van de provincie. Hij is benieuwd naar de 
uitwerking hiervan in de agenda Weerbaar Noord-Holland.

Mw. Van Meerten (VVD) sluit zich volledig aan bij het CDA. Het stuk is voldoende duidelijk. De 
225 aanpak van ondermijning is een grote prioriteit, daarom kan men zich niet vinden in het beeld 
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dat wordt geschetst door GL. Hoe kijken de ketenpartners zoals gemeenten, naar de rol die de 
provincie – faciliterend en regie voerend – tot op heden op zich heeft genomen? De provincie 
moet zich aan de eigen rol houden en de gemeenten moeten zich met name op de 
veiligheidsdriehoek richten. 

230
Dhr. Van Dijk (CdK) meldt dat de projectverantwoording het jaar 2019 betreft. Voor de zomer 
zal de agenda worden voorgelegd waarin een aantal goede zaken uit 2019 wordt 
overgenomen en waaraan nog een aantal wordt toegevoegd, zoals het versterken van de eigen 
en de lokale weerbaarheid tegen ondermijnende criminaliteit. Het project is goed verlopen en 

235 heeft een effectieve bijdrage geleverd aan de behoefte tot ondersteuning van met name 
kleinere gemeenten om criminaliteit te bestrijden. In de agenda komen onderwerpen terug 
zoals het versterken van de eigen weerbaarheid en beleidskracht evenals de lokale 
weerbaarheid door middel van de QuickScan, Meld Misdaad Anoniem en de verdere 
ontwikkeling van innovatiepilots. Een van de innovatieprojecten gaat over versterking van de 

240 weerbaarheid met het oog op vastgoedtransacties. De overstijgende onderwerpen zoals de 
betrokkenheid van het notariaat, kunnen beter op provinciaal niveau worden georganiseerd. 
Soms lopen de taken van de provincie en van de CdK als Rijksheer door elkaar heen en zijn 
soms moeilijk te scheiden. In de kopgroep van burgemeesters die namens alle andere 
burgemeesters samen met de CdK zaken analyseert, worden tevens de lijnen met het 

245 Ministerie van Justitie en Veiligheid gewaarborgd. De provincie heeft met goedkeuring van PS 
voor een jaar de kosten betaald van de aansluiting van alle gemeenten op het project ‘Meld 
Misdaad Anoniem’ en het ministerie zal de vervolgkosten voor haar rekening nemen. Te zijner 
tijd kan de commissie met de CdK van gedachten wisselen over de agenda, waarin een aantal 
individuele rapporten wordt opgenomen als basis voor het besluit om er wel of niet mee door 

250 te gaan. Er is een Chief Information Security Officer actief binnen de provincie met het oog op 
het voorkomen van datalekken en het waarborgen van cyber security. De provincie lobbyt zelf 
ook, maar daarbij worden alle gedragscodes en wetten en regels gerespecteerd. Hij verzoekt 
de PvdD met feiten aan te tonen in hoeverre deze niet voldoende zouden zijn. Er wordt 
bijvoorbeeld nooit afgeweken van het ‘vier ogen principe’ in gesprekken met lobbyisten en 

255 ook voor geschenken en dergelijke gelden strenge regels. Maar uiteindelijk begint alles bij de 
eigen integriteit. Lobby is geen integraal onderdeel van de nieuwe agenda, maar hangt er 
indirect wel mee samen, want de basis van de agenda start bij de integriteit van alle 
betrokkenen. Door middel van motie 110 zijn er gelden voor dit project beschikbaar gesteld 
en een deel daarvan wordt meegenomen naar 2020. Er is 150.000 euro per jaar beschikbaar, 

260 maar in de agenda wordt ook een bestedingsplan opgenomen. De overkoepelende rol van de 
provincie waar het gemeentegrens overschrijdend is en tevens in relatie tot projecten van de 
overheid, blijkt door de ketenpartners zeer gewaardeerd te worden. 

Dhr. Dulfer (GL) bedankt de leden en de CdK voor hun inbreng. De CdK wordt opgeroepen om 
265 belangrijke onderwerpen voortaan op de B-agenda te plaatsen in plaats van op de C-agenda. 

Hij kijkt uit naar de plannen. Hij heeft er vertrouwen in dat de provincie haar rol als verbinder 
en regievoerder goed oppakt, maar verzoekt de CdK haast te maken met de agenda zodat de 
commissie er uitvoerig over kan discussiëren. Hij ondersteunt de bijdrage van de CdK over 
lobbyactiviteiten. 

270
Tweede termijn
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Mw. Van Meerten (VVD) meldt gelet op het antwoord van de CdK, geen behoefte te hebben 
aan het betrekken van lobbyactiviteiten in de QuickScan zoals verzocht door de PvdD.  

275
Ines Kostiç (PvdD) herhaalt haar verzoek om het lobby-aspect mee te nemen in de QuickScan, 
want op provinciaal niveau bestaat daar geen inzicht in. Wel blijkt uit nationale en 
internationale onderzoeken dat bestaande wet- en regelgeving niet voldoet bij het reguleren 
van lobbyactiviteiten. 

280
Dhr. Hoogervorst (SP) steunt het verzoek van de PvdD. 

Dhr. Van Dijk (CdK) constateert dat het integriteitsbeleid van de provincie is verwerkt in het 
aanbestedingsbeleid en in gedragscodes. Daarnaast zijn lobbyregels vastgelegd in wet- en 

285 regelgeving en provinciale processen zoals voor aanbestedingen maar alles begint bij de 
integriteit van degenen die betrokken zijn. Het lobbyen kan niet helemaal worden uitgesloten, 
want de provincie lobbyt zelf ook en dat geldt ook voor politieke partijen die anderen trachten 
te overtuigen van eigen standpunten. In de QuickScan weerbaarheid zullen onderwerpen naar 
voren komen waarop de provincie kwetsbaar is en mochten er onderwerpen zijn waar meer 

290 inzet nodig is, dan zal dat met de commissie besproken worden. Als lobby sec als activiteit 
wordt meegenomen, zal dat uiteindelijk het lobbyen onmogelijk maken en dat moet 
voorkomen worden, want de provincie ontvangt veel informatie van lobbyisten en de meeste 
lobbyisten acteren op correcte wijze. 

295 Ines Kostiç (PvdD) heeft geen bezwaar tegen het lobbyen an sich, maar de risico’s hiervan 
moeten worden meegenomen met het oog op de weerbaarheid.

Dhr. Van Dijk (CdK) meldt dat de risico’s worden geadresseerd in het integriteitsbeleid, het 
aanbestedingsrecht en gedragscodes. Ook het afleggen van de ambtseed of belofte door 

300 Statenleden, gedeputeerden en de CdK draagt bij aan het voorkomen van oneigenlijk gebruik. 

De voorzitter constateert dat de VVD, CDA, PVV, D66, PvdA, CU, 50plus/PvdO, FvD en DENK 
het eens zijn met de CdK en het verzoek van de PvdD niet ondersteunen. De SP is het eens 
met de CdK, maar verdere uitwerking is geen overbodige luxe. De PvdD dankt de commissie 

305 voor de inbreng. 

6.b. Verzoek SP tot debat naar aanleiding van vertrek gedeputeerde Van der Hoek

De voorzitter meldt dat de SP in het presidium een debat over het vertrek van de 
310 gedeputeerde heeft aangevraagd. De CdK zal de vragen beantwoorden. 

Dhr. Smaling (SP) is niet verbaasd over het feit dat mensen een andere functie ambiëren en 
aannemen, maar het vertrek van gedeputeerde Van der Hoek zo kort na zijn aantreden leidt 
wel tot enige verbazing. Naast gedeputeerde Tekin vertrekt nu wederom een zeer ervaren en 

315 kundig gedeputeerde. Hij verzoekt de heer Van der Hoek om een toelichting op zijn besluit 
om te solliciteren op een vacature voor burgemeester van Schouwen-Duivenland die 
gepubliceerd is op 10 december 2019. Hoe beoordeelt de CdK de continuïteit van bestuur in 
de provincie? Gezien de Coronacrisis spelen er op economisch gebied veel zaken en nu 
vertrekt wederom een ervaren gedeputeerde. Hoe worden zijn taken de komende tijd 

320 waargenomen? Hoe snel kan D66 een nieuwe gedeputeerde leveren?
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Mw. Kuiper (CDA) begrijpt dat er mogelijkheden op je pad kunnen komen die onvoorzienbaar 
zijn. Dat neemt niet weg dat de timing heel onhandig is, met name door de Coronacrisis. De 
provincie dient in haar rol ondersteuning te bieden aan velen die door deze crisis worden 

325 getroffen. De andere gedeputeerden hebben het nu al heel druk, hoe denken GS dit op te 
lossen?

Mw. Bezaan (PVV) sluit zich aan bij de gestelde vragen. Zij wil graag weten of er bepaalde 
financiële regelingen zijn waar de provincie mee te maken krijgt nu de heer Van der Hoek zijn 

330 functie als gedeputeerde neerlegt.  

Dhr. Zaal (GL) is het eens met de SP. Hoewel de heer Van der Hoek veel succes wordt gewenst, 
is men ongelukkig door deze gang van zaken en het snelle vertrek van de gedeputeerde. Bij 
aanvaarding van een dergelijk ambt,  heeft dat consequenties voor de persoonlijke vrijheid in 

335 de jaren daarna. Op welke wijze gaan GS de lacune invullen? 

Dhr. Zoon (PvdD) is ook heel verbaasd over het plotselinge vertrek van de heer Van der Hoek, 
juist op het moment dat er goede contacten ontstaan en verdiept worden en een lobby voor 
een duurzame economie en duurzaam landbouwbeleid richting een natuurinclusief Europa 

340 van groot belang is. Is bij de sollicitatie van de gedeputeerde zijn loyaliteit aan de provincie 
besproken en welke consequenties verbindt D66 aan dit vertrek? Er spelen grote onderwerpen 
en daarom is het noodzakelijk dat er een gedeputeerde komt die beschikt over een groot 
groen hart. 

345 Dhr. Beving (50plus/PvdO) betreurt het feit dat de brief laat beschikbaar is gekomen maar de 
afwegingen hierin zijn helder door de heer Van der Hoek weergegeven. Hij feliciteert de heer 
Van der Hoek met zijn benoeming. Het is positief dat de gedeputeerde de afgelopen weken al 
gesproken heeft met mogelijke opvolgers en dat hij al bezig is met een goede overdracht van 
zijn taken. 

350
Dhr. Carton (PvdA) betreurt het enorm dat de heer Van der Hoek de provincie gaat verlaten  
maar feliciteert hem met zijn benoeming en dankt hem voor zijn inzet en bijdragen voor 
Noord-Holland gedurende de afgelopen jaren.

355 Mw. Van Meerten (VVD) feliciteert de heer Van der Hoek van harte met zijn benoeming als 
burgemeester van Schouwen-Duiveland. Zij vertrouwt erop dat D66 een goede opvolger zal 
vinden. 

Dhr. Van Dijk (CdK) meldt dat de heer Van der Hoek zijn ontslagbrief pas heeft toegestuurd 
360 nadat hij officieel in zijn nieuwe ambt is benoemd en dat is zeer recent gebeurd. Daarom is 

deze brief pas laat aangeleverd. In deze brief heeft hij zijn beweegredenen helder toegelicht. 
Deze mooie kans is op zijn pad gekomen en hij heeft deze met twee handen aangegrepen. 
Een verdere toelichting op deze keuze is niet nodig. Iedereen weet dat er veel moet gebeuren 
in de provincie en daarom is iedereen hard aan het werk en dat gaat allemaal gewoon door, 

365 samen met het Rijk en gemeenten. Er is bijvoorbeeld een Covid19 taskforce opgesteld in de 
provincie en er wordt gewerkt aan monitoring en het formuleren van allerlei maatregelen. PS 
worden regelmatig door het college geïnformeerd over hoe men in ondersteunende en 
financiële zin als provincie een bijdrage levert aan de huidige situatie en aan de situatie die 
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zal ontstaan nadat het virus is verdwenen en er misschien een economische crisis aankomt. 
370 Het waarnemen van de taken van de heer Van der Hoek wordt georganiseerd op basis van de 

vervangingsregeling die van toepassing is bij het uitvallen van gedeputeerden. Qua timing is 
het altijd vervelend wanneer een goede bestuurder de provincie verlaat, op welk moment dat 
ook gebeurt en de heer Van der Hoek zal zeker gemist worden. De financiële afwikkeling 
vindt plaats op basis van APPA, maar de heer Van der Hoek maakt geen gebruik van de 

375 wachtgeldregeling. Er is derhalve geen sprake van financiële consequenties voor de provincie.

Mw. Strens (D66) meldt dat D66 volop bezig is met het zoeken naar een geschikte vervanger 
en het zal zeker iemand worden met een groen hart. Voor de snelheid waarmee een vervanger 
kan worden aangesteld, is men deels afhankelijk van de van toepassing zijnde sollicitatie- en 

380 aanstellingsprocedure. Hopelijk kan deze maand een naam worden doorgegeven waarna de 
integriteitschecks uitgevoerd kunnen worden.  

Dhr. Van Dijk (CdK) onderhoudt nauw contact met de fractievoorzitter van D66 en mocht het 
niet mogelijk zijn om snel een vervanger aan te stellen, dan zullen de portefeuilles 

385 herverdeeld worden zodat de continuïteit van bestuur gewaarborgd is. D66 ligt momenteel 
goed op schema met het zoeken naar een vervanger. 

Tweede termijn

390 Dhr. Smaling (SP) bedankt voor de antwoorden, maar hij moet constateren dat zijn zorgen niet 
op juiste wijze zijn geadresseerd. Wat vindt de CdK van deze onwenselijke situatie en indien 
hij er niets van vindt, waarom niet? De CdK dient hier toch een uitspraak over te doen. In GS 
zit eigenlijk maar één ervaren gedeputeerde en dat is de heer Loggen. Waren bij het 
aantreden van dit college de ambities bij de heer Van der Hoek voor het ambt van 

395 burgemeester bekend? 

Mw. Kuiper (CDA) vraagt de CdK of de gevolgen van de Coronacrisis aan de orde gesteld 
worden in de PS-vergadering van 18 mei a.s. 

400 Mw. Strens (D66) benadrukt dat D66 zelf de afweging maakt over het voordragen van 
gedeputeerden voor GS, maar de ambitie van de heer Van der Hoek om een keer een 
burgemeestersfunctie te aanvaarden, was bekend en dergelijke functies komen niet vaak 
voorbij. Zijn besluit om dit ambt te accepteren, is een persoonlijke afweging van de heer Van 
der Hoek geweest. 

405
Dhr. Van Dijk (CdK) heeft een andere mening dan de SP over de zwaarte van de huidige leden 
van GS. De procedures rondom de vervanging van de heer Tekin door de bestaande leden van 
GS en de opvolging door de heer Olthof zijn heel goed verlopen. De heer Van der Hoek kan nu 
zijn droom waarmaken om burgemeester te worden en de politieke afwegingen daaromtrent 

410 zijn een zaak tussen hem en zijn partij. De CdK staat boven alle partijen en kan alleen maar 
zeggen dat het vertrek van GS- en/of PS-leden altijd betreurd wordt, meer kan en wil hij er 
niet over zeggen. 

7. Rondvraag portefeuille dhr. Van Dijk en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 
415 aangelegenheden 
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De voorzitter constateert dat er geen vragen zijn.  

8. A-agenda Financiën, Cultuur en Erfgoed, Sport, Personeel en Organisatie en Inkoop 
420 (EFB onderwerpen portefeuille gedeputeerde Pels)

8.a. Financiën: Statenvoordracht Financieringsstatuut 2020 

Dhr. Zoon (PvdD) constateert dat de doelstelling is om het financieel risico van de provincie zo 
laag mogelijk te houden maar het geld is bestemd voor het realiseren van de provinciale 

425 doelstellingen en daar kunnen hogere en lagere risico’s bij horen, zoals bij een keuze voor de 
meest goede en niet de meest voordelige optie. Het betalingsverkeer loopt zoveel mogelijk via 
de huisbankier, ABN AMRO, maar die investeert vooral in fossiele grondstoffen en hanteert 
lage standaarden voor dierenwelzijn en voldoet tevens niet aan het wettelijk minimum van 
30% vrouwen aan de top. Is het mogelijk om een tweede huisbankier in te zetten die meer 

430 duurzaam is en beter past en aansluit bij de provinciale doelstellingen? Niettemin wordt het 
Financieringsstatuut 2020 ondersteund. 

Dhr. Carton (PvdA), dhr. Dulfer (GL), mw. Strens (D66), dhr. Van den Heuvel (CU), dhr. Hartog 
(VVD), mw. Kuiper (CDA), dhr. Faassen (50plus/PvdO), mw. Bezaan (PVV), mw. Vastenhouw 

435 (FvD) en dhr. Ghazi (DENK) vinden het een hamerstuk. 

Dhr. Hoogervorst (SP) sluit zich aan bij de PvdD met betrekking tot de opmerkingen over de 
huisbankier. Het is een hamerstuk. 

440 Gedeputeerde Pels meldt dat de rol van de huisbankier bij het betalingsverkeer vrij beperkt is, 
want elke avond wordt het saldo naar de schatkist overgemaakt. Een extra bank leidt tot 
verhoging van kosten en extra administratieve procedures. Wellicht kan men zelf het initiatief 
nemen om een voorstel te doen. 

445 Dhr. Zoon (PvdD) vindt het een hamerstuk, maar meldt dat de PvdD het voornemen heeft om 
te onderzoeken of de overstap naar een andere bank gewenst is. Hij komt hierop terug.  

9. Rondvraag portefeuille mw. Pels en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 
aangelegenheden en Europa

450
De voorzitter meldt dat de VVD een rondvraag heeft ingediend.

Mw. Van Meerten (VVD) refereert aan de eerder gestelde vragen tijdens het economisch 
spreekuur over het opschorten van betalingen van vergunningen en leges. GS melden dat er 

455 bij een verzoek van de debiteur met de nodige coulance andere betaalafspraken gemaakt 
kunnen worden. Betekent dit dat coulance wordt geboden tot het einde van de crisis en hoe 
wordt dit door GS richting de ondernemers gecommuniceerd? Actief of passief en enkel 
wanneer hierom gevraagd wordt? 

460 Gedeputeerde Pels kan niet aangeven wanneer de crisis eindigt, maar zolang de huidige 
heftige situatie voortduurt, zullen GS deze coulance blijven hanteren. GS communiceren over 
de mogelijkheid voor uitstel van betaling of een betalingsregeling in de brieven over de 
verschuldigde leges en ook bij de facturen.  
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465 10. Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 15.20 uur. 

11. C-agenda Economie, Arbeidsmarkt en Onderwijs, Bestuur, Interbestuurlijk Toezicht en 
470 Europa (EFB onderwerpen portefeuille gedeputeerde Van der Hoek) 

11.a. Economie: Uitvoeringsregeling MKB-innovatiestimulering Regio en Topsectoren 
2020 (C-agenda EFB 20-04-2020)
11.b Europa/economie: Vaststellen Regionale Smart Specialisation Strategie voor 
innovatie voor West Nederland (c-agenda EFB 20-4-2020)

475 De Regionale Smart Specialisation Strategie voor Innovatie in West Nederland (RIS3) is 
een verplicht document van de Europese Commissie voor het verkrijgen van subsidie 
uit het Europees Fonds voor Regionale Ontwikkeling (EFRO). Op basis van de RIS3 
wordt het Operationeel Programma Kansen voor West III opgesteld waarin de 
projecten staan die samen met bedrijfsleven en/of kennisinstellingen uitgevoerd gaan 

480 worden.
11.c Afschrift van brief van Bouwend Nederland aan GS inz. De invloed van COVID- 19 
op bouw & infra projecten. (C-agenda EFB en M&B 20-4-2020 en RWN 16- 4-2020)
11.d Bestuur: Brief van GS aan PS inz. Verslag gesprek met fractie D66 Oostzaan over 
bestuurscultuur en bestuurskracht (c-agenda EFB 20-4-2020)

485 11.e Economie: nieuwsbrief van West-Friese Bedrijvengroep aan ondernemers inz. 
steun voor ondernemers in Coronatijd (te kennisname)

12. C-agenda Financiën, Cultuur en Erfgoed, Sport, Personeel en Organisatie en Inkoop 
(EFB onderwerpen portefeuille gedeputeerde Pels)

490 12.a Wob-verzoek inzake de Standpuntbepaling contacten, en correspondentie tussen 
de PNH, OCW en I&W over de verbinding A8-A9, de Stelling van Amsterdam en de 
Nieuwe Hollandse Waterlinie, over en met ICOMOS/UNESCO en contacten van de 
provincie Noord-Holland met UNESCO en ICOMOS over de periode 10 oktober 2018 
tot 20 december 2019 (C-agenda trekkende cie. M&B 20-04-2020, C-agenda cie. EFB 

495 20-04-2020 i.v.m. erfgoed)
12.b (Diversen o.a. inkoop): Brief GS aan PS inz. Plan van aanpak duurzame en energie 
neutrale eigen organisatie (C-agenda EFB 20-4-2020). In het coalitieakkoord 
“Duurzaam doorpakken” wordt de ambitie uitgesproken om de provinciale organisatie 
in 2030 klimaatneutraal te laten zijn. Met de uitvoering van een aantal speerpunten 

500 worden duurzaamheidsacties ondernomen op het gebied van catering en afval, is de 
huisvesting in 2028 gasloos en is het wagenpark in 2027 emissieloos.
12.c Financiën: Brief GS aan PS inz. begrotingsneutrale wijzigingen 
beleidsdoelenraming (01) (C-agenda EFB 20-2-2020 en RWK 16-4-2020)
In het voorliggende overzicht staan wijzigingen in de beleidsdoelenraming. Het gaat 

505 om begrotingsneutrale wijzigingen tussen beleidsdoelen, die geen consequenties 
hebben voor de financiële omvang van het programma. Deze aanpassingen zijn van 
belang met het oog op de rechtmatigheid.

13. C-agenda IPO, ICT en Data en Subsidies algemeen (EFB onderwerpen portefeuille 
510 gedeputeerde Stigter)

13.a Subsidies: Reactie op brieven Stichting Parlan en Stichting Woonwaard inzake 
Transferium jeugdzorg (C-agenda EFB 23/3/2020)
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De provincie Noord-Holland heeft in 2010 samen met het Rijk subsidie verleend voor 
het realiseren en inrichten van gebouw Transferium te Heerhugowaard. Als gevolg van 

515 de decentralisatie van de jeugdzorg naar de gemeenten in 2015 en aanbesteding van 
het zorgaanbod, is de noodzaak ontstaan de exploitatie van Transferium te herzien. 
Betrokken partijen hebben de provincie verzocht de subsidievoorwaarden aan te 
passen. Gedeputeerde Staten hebben besloten het verzoek van Stichting Parlan en 
Stichting Woonwaard in te willigen.

520
14. C-agenda Openbare orde en Veiligheid, Integriteit, Internationale betrekkingen, Public 

Affairs, Communicatie, Concern Control, Juridische Zaken, Archief, PS- en GS zaken 
(EFB onderwerpen portefeuille CdK Van Dijk)
14.a Bestuur: Brief GS aan PS inz. Wob-verzoek NH Nieuws over geheimhouding/ 

525 vertrouwelijkheid van stukken (c-agenda EFB 23-3-2020)
Wob is de afkorting van de Wet openbaarheid van bestuur. De Wob regelt het recht op 
informatie van de overheid. Overheidsinformatie is meestal openbaar, maar de Wob 
kent een aantal gevallen waarin de gevraagde informatie niet geschikt is om openbaar 
te maken. Meer over de Wob is te vinden op www.noord-holland.nl/wob.

530 14.b Concerncontrole Auditjaarplan 2020 (C-agenda EFB 20-4-2020)
Gedeputeerde Staten (GS) voeren op grond van artikel 217a, eerste lid, van de 
Provinciewet periodiek onderzoek uit naar de doelmatigheid en de doeltreffendheid 
van het door hen gevoerde bestuur (GS-onderzoeken). Het Auditjaarplan 2020 
onderzoeken GS beschrijft de voorgenomen GS- onderzoeken voor dit jaar.

535 14.c Concerncontrole: brief GS aan PS inz. Normenkader rechtmatigheid 2019 (c- 
agenda EFB 20-4-2020). De provincie is verplicht jaarlijks een normenkader 
rechtmatigheid op te stellen. Dit normenkader is nodig voor de controle van de 
externe accountant, specifiek de jaarlijkse interim controle en de jaareindecontrole 
2019.

540 14.d Randstedelijke Rekenkamer: Rapport Randstedelijke Rekenkamer inzake 
‘Opvolging aanbevelingen 2020 (C-agenda NLG 16-4-2020 en M&B en EFB 20-4-
2020)

15. C-agenda Algemeen
545 15.a MRA: Vaststellen MRA Agenda 2.0 (B-agenda RWK 16-04-2020, C-agenda NLG 

16-04-2020, C-agenda EFB 20-04-2020, C-agenda M&B 20-04-2020)
In het afgelopen jaar heeft een uitgebreid proces plaatsgevonden om te komen tot een 
nieuwe agenda (versie 2.0) voor de Metropoolregio Amsterdam (MRA). Daarbij zijn alle 
MRA partners (32 gemeenten, 2 provincies en de vervoerregio Amsterdam) betrokken. 

550 In een eerder stadium hebben Gedeputeerde Staten - met instemming van Provinciale 
Staten- gereageerd op een concept versie van deze MRA Agenda 2.0.
Met het nu voorliggende besluit constateren Gedeputeerde Staten dat hun reactie 
goed is verwerkt in MRA Agenda 2.0 en dat zij deze (op verzoek van de MRA 
Agendacommissie) kunnen vaststellen.

555 15.b PS: Brief van GS aan PS met actualiteitenoverzicht 1 met bijlage
15.c PS: Brief van GS aan PS met actualiteitenoverzicht 2 met bijlage
15.d PS: Brief van GS aan PS met actualiteitenoverzicht 3
15.e PS: Brief van GS aan PS met Actualiteitenoverzicht nummer 4

560
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